
Mötesprotokoll 2023.05
8 maj-23 via TEAMS

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
PP Patrik Persson Vice ordf
LS Liselott Schönström Sekr
LN Lennart Nielsen Kassör
JP Jenny Pålsson
TO Tomas Olsson

Ej närvarade: ER Emma Rudnert
Meddelat förhinder: CM Carina Månsson

§§ 66 Mötets öppnande

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 67 Föregående protokoll

Protokoll 2023.04 godkändes.

§§ 68 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 69 Ekonomi/Budget

Lennart gick igenom resultatrapporten för i 1/1-8/5-23. JP bad att få veta vilka programvaror som vi

betalade för. LN ska skriva in dessa under avtal i Driven. Fakturan för Bilkonferens Syd och årsmötet i

Hässleholm diskuterades.

§§ 70 Styrelsens planering

Stadgeändringarna är godkända. MM lägger in förändringarna i stadgarna och när detta är klart lägger JP
det på hemsidan och i Driven. Diskussion om gammal eller ny logga i distriktet. JP har kollat upp vad som
gäller. I årsmötesprotokoll från 2016 står det att gamla loggan ska behållas. Vi beslutar om att ha båda
loggorna på alla handlingar, men inte ändra på kläder, flaggor mm. Resestipendium, PP har skickat nytt
förslag till text. Med små justeringar kan det läggas på hemsidan. Godkännes i WhatsApp. Beslut om att
köpa in Visma bokföringsprogram. MM köper in det och han har även pratat med revisorn för Södra, som
har sagt att hon kan hjälpa till med överförandet från gamla bokföringsprogrammet till Visma.
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Fråga om Swish företag (endast se betalningar i mobil eller surfplatta) JP visar på ordförandemötet
11/5.Frågan om kortbetalning via Idrottonline kommer att diskuteras närmre BKS vid ett arbetsmöte.
Diskussion om vad som är en lokal tävling och om man behöver tillstånd för att träna. Tar med detta till
nästa möte. Gabriel Rasmussen blir adjungerad ungdom i styrelsen. JP kontaktar honom och lägger till
honom under styrelsen på hemsidan och gör en södra mailadress till honom.
DM-regler för racing är godkända. Peter Norrman ska bara rätta en mailadress i dokumentet, sen kan det
läggas på hemsidan. Gick igenom hur mycket profilkläder och i vilka storlekar, som finns hos LN. Meddela
SGA att alla utbildningar ska läggas in på Idrottonline. JP påminner SGA om att de ska skicka bilder som ska
användas på hemsidan. Påminna Claes om att uppdatera miljöcertifieringen i Driven. Beslut om att
godkänna förslag om uppvaktningar, som presenterades i protokoll 2023.01 under § 5 Styrelsens planering
punkt.1

§§ 71 Styrelsens rapportering.

MM, LS och TO rapporterade från Förbundsmötet. Allt gick väldigt lugnt till. Alla var överens om att Scandic
Star Hotel inte uppfyller våra krav som alternativ vid BKS. Ordförandemötet 11/5, MM har förhinder (jobb)
och kan inte vara med. PP ersätter som ordf. Rf SISU och valberedningen kommer också att vara där.
SGA karting har fått sina plastbrickor med uppgifter om fria starter. Ny broschyr i Enkel Bilsport. Finns på
hemsidan i Facebook. Godkände dokument om tillståndsavgift och dokument om ”Samtycke att använda
personuppgifter”. JP skickar till berörda och lägger på hemsidan och i Driven. JP har gjort ett förslag till
budgetmall, som alla ska använda. MM ska kolla upp om han har en mall sedan tidigare.
BKS: MM, JP och LS hade Teamsmöte med Quality Hotel 3/5. Ett konstruktivt möte, där vi visade mailen som
vi fått från konferens och galamiddagsdeltagarna. Hotellet tog åt sig kritiken, som främst gällde maten. Vi
gick igenom offerten. Priserna har gått upp sen förra året men helt OK. Vi kommer att kontakta hotellet
närmre BKS för att få menyn, både lunch och galamiddag. Vi kommer också att meddela hotellet i god tid i
vilka rum som vi önskar skolsittning alt biosittning.JP har varit i kontakt med en Dj (efter önskemål från
gästerna), PP ska kolla upp om han kan ordna ett Liveband där någon i bandet också skulle kunna vara
konferencier.

§§ 72 SBF info

Mail-inbjudan till distriktsdialog 230502, mail från SBF 230428.

§§ 73 Sportgren/SGA

Mail från Nils Lindbäck 230420 ang RB-SGA, teams möte RB torsdag v.17. TO var med på mötet.
NNBF anordnar en: UTBILDNING FUNKTIONÄRER.
NNBF anordnar en DIGITAL funktionärsutbildning. Gäller RB, LS har skickat till berörda klubbar.
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§§ 74 Utbildning

Inget att rapportera

§§ 75 Inkommen post

Mail från JP ang annonsering om lådbilar. SGA lådbilar frågade om det var Södra som kontaktade

tidningarna om man ville uppmärksamma ett arrangemang. Det är till var SGA att själv ta tag i detta. Väldigt

sen Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan från rallycross. Mail från TO ang läkarundersökning för

tävlingslicens. Bara info från en läkare. Fråga om LOK-stöd från ungdomsgruppen. RF SISU svarade att det är

endast föreningar som kan söka LOK stöd, inte förbund. Mail från TMK ang Trelleborgs Motor Show 6/6. LN

kommer att vara där med Södras tält, tillsammans med Torgny Wallin SGA lådbilar. Mail med fråga när

folkrace skulle ha utbildning, TO skickar vidare till SGA i Folkrace. Mail från Rf SISU Skåne 230425. Mail från

Rf SISU Halland. Mail med frågan var man kunde ta licens för drifting. MM hänvisar till de klubbarna som

har drifting i sitt utbud.

§§ 76 Ärendebank

Inget att rapportera

§§ 77 Övrigt

LN och Torgny Wallin kommer att ta två av Södras korta Beachflaggor och montera dessa på
startrampen till lådbilsrace. Torgny Wallin vill ha en portal till evenemang i Arlöv i maj. Kostar
mycket att köpa. PP kollar med SMK Hörby hur stor deras är.

§§ 78 Nästa möte

230612

§§ 79 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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